
5/12-23 

 

Møde vedr. sportsklasser på Nymarkskolen d. 5/12 kl. 16.00 

 

Referent: Kathrine Vestergaard Hyttel 

 

Tilstede: Henrik Nielsen, formand BUU, Kathrine Vestergaard Hyttel, skole- og uddannelses-

chef, Skoleleder Pia Brøndsted, Forperson Mette og næstformand Karen, skolebestyrelsen Ny-

markskolen 

 

Baggrund: Skolebestyrelsen på Nymarkskolen har i september 2023 sendt brev til BUU med 

bekymring for økonomien i forbindelse med en ekstra sportsklasse. Efterfølgende har BUU-for-

manden givet mulighed for at mødes til en drøftelse omkring den ekstra sportsklasse. 

 

Referat: Repræsentanterne fra skolebestyrelsen gjorde rede for, at der økonomisk vil være en 

udfordring for Nymarksskolens budget fremadrettet, grundet tildelingsmodellen. Både besty-

relse og skoleleder understregede, at man gerne vil løse opgaven med en ekstra sportsklasse, 

men da elevtallet er lavere end først antaget, så ser man ind i et underskud. 

 

Både udvalgsformand og skole- og uddannelseschef udtrykte forståelse for den økonomiske 

udfordring, og et tilsagn om, at det skal håndteres over en længere tidshorisont. Den ekstra 

sportsklasse er en dispensation, og det er vigtigt, at de ressourcer, der er på skolen kommer 

både sportsklasse og almenklasserne til gavn. 

 

Bestyrelsesrepræsentanterne udtrykte tilfredshed med den fælles forståelse af udfordringsbil-

ledet. Der arbejdes konstruktivt fremad på alle planer. 

 

 

 


